



编号 Our Ref : MC 18/2018/KCCCI
日期 Date : 29-08-2018
敬致 To : 全体会员 All Members of KCCCI

诚邀参加在 2018 年雪州国际商展会之巴生中总展位展示宣传册子 (6 - 9/9/2018)

Invitation to Display Product Promotion Brochure/Leaflet at KCCCI Booth during Selangor International Expo 2018 (6 – 9/9/2018)

雪州政府属下之雪州投资机构 (Invest Selangor Berhad) 订于 2018 年 9 月 6 日至 9 日假马来西亚国际贸易会展中心 (MITEC) 举办第二届雪兰莪国际商业峰会之雪州国际展。雪州国际展 (SIE) 是雪兰莪国际商业峰会 (SIBS) 三项重点活动之一。今年的雪州国际展以**食品与饮料 (产品、工艺、食品科学、服务及清真)**为重点领域。本会为支持单位之一。

为了协助本会会员促销产品或服务，谨此邀请会员商家在巴生中总展位展示宣传册子、单 (500 份)。有关宣传单、册子需于 2018 年 9 月 4 日下午 5 时正前送到巴生中华总商会。

兹附上有关表格及有关资料供参阅。欲参与展示者请尽速填写有关表格并于 **2018 年 9 月 3 日前**电邮或传真予本会秘书处李淑晴小姐，传真：03-33447362；电话：03-33439289；电邮：kccileesc@gmail.com / klang.ccci@gmail.com。

谨此函达，谢谢！

We are pleased to inform that the Invest Selangor Berhad (investment centre under Selangor State Government) is organising Selangor International Expo 2018 from 6th to 9th September 2018 at Malaysia International Trade and Exhibition Centre (MITEC). Selangor International Expo (SIE) is one of the three components of Selangor International Business Summit (SIBS). This year, the key focus area of SIE is **Food &**



Beverages sector (products, technology, food science, services, and Halal). KCCCI is one of the supporting organisations.

In order to assist members to promote their products or services, members of KCCCI are cordially invited to display their product promotion brochure/leaflet (500 copies) at KCCCI booth during the exhibition period. The related brochures/leaflets have to be delivered to KCCCI on 4th September 2018 before 5.00 p.m.

We enclose herewith registration form and related information for your reference. Interested members, please revert duly completed registration form to Ms. Janet of KCCCI Secretariat **latest by 3rd September 2018** by Fax : 03-33447362; Tel : 03-33439289; E-mail : kccileesc@gmail.com or klang.ccci@gmail.com.

Thank you.

温淑惠 Boon Soh Huai
执行秘书 Executive Secretary





Reply Slip 回函

致 To : 巴生中华总商会秘书处 KCCCI Secretariat
传真 Fax : 03-33447362

姓名 (中文) : _____
 Name (English) : _____
 联系人 Contact Person : _____
 手机号码 Mobile Phone : _____
 会员号码 Membership No : _____
 公司名称及地址 : _____
 Company Name and Address : _____

 电话 Tel : _____
 传真 Fax : _____
 电邮 E-mail : _____
 请陈述您的产品 : _____
 Please indicate your product : _____

- * 有关宣传册子 / 单需于 2018 年 9 月 4 日下午 5 时正前送到巴生中华总商会。
The related brochures/leaflets have to be delivered to KCCCI on 4th September 2018 before 5.00 p.m.
- * 请将填妥的报名表格电邮或传真至本会秘书处, 电邮 : kccileesc@gmail.com / klang.ccci@gmail.com 或传真 : 03-33447362。
Kindly submit the duly completed registration form to KCCCI Secretariat by E-mail: kccileesc@gmail.com / klang.ccci@gmail.com or Fax: 03-33447362.